

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-RAKAEZ INVESTMENT CO. Date: 28-03-2026 06:28:21 PM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الركائز للاستثمار التاريخ: 28-03-2026 06:28:21 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Ordinary General Assembly Meeting of AL-RAKAEZ INVESTMENT CO. was held on 11:00 On 28-03-2026 at ZOOM, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 80% The following decisions were adopted at the Meeting:-</p>	<p>عقد الساعة 11:00 على 28-03-2026 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الركائز للاستثمار. وذلك في زوم وبنسبة حضور 80% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-</p>
<p>Subject: Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>الموضوع: المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق</p>
<p>Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 22-03-2025</p>	<p>المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 22-03-2025</p>
<p>Subject: Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on specified date</p>	<p>الموضوع: المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في</p>
<p>Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31-12-2025</p>	<p>المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025</p>
<p>Subject: Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements</p>	<p>الموضوع: المصادقة على تقرير مدقي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في</p>
<p>Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31-12-2025</p>	<p>المصادقة على تقرير مدقي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025</p>
<p>Subject: Approving the Financial Statements for the year ended on</p>	<p>الموضوع: المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في</p>
<p>Approving the Financial Statements for the year ended on 31-12-2025</p>	<p>المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025</p>
<p>Subject: Approving of the Board of Director's proposal to pay</p>	<p>الموضوع: الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بالدفع</p>
<p>Outcomes from the meeting: Rejected</p>	<p>نتائج الاجتماع: رفض</p>

Details of meeting in case agenda has been rejected:	التفاصيل في حال تم رفض أجنده الاجتماع:
Further to the resolution issued by the Board of Directors recommending the approval of dividend distribution to the Company's shareholders for the financial year ending 31/12/2025, in light of the distributable profits achieved by the Company, and following discussion and deliberation, the General Assembly of the Company resolved not to distribute dividends to shareholders for the financial year ending 31/12/2025. Instead, the profits will be retained and carried forward in the Company's accounts. This decision was made in light of the current regional conditions and the political developments in the region, which directly impact the tourism sector, and in order to preserve the Company's cash liquidity and strengthen its financial position, ensuring business continuity and the ability to face future challenges. The matter of dividend distribution will be reconsidered in the future.	لاحقاً للقرار الصادر عن مجلس إدارة الشركة بخصوص التوصية بالموافقة على توزيع الأرباح على المساهمين في الشركة عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 2025/12/31 نظراً إلى ما حققته الشركة من أرباح قابلة للتوزيع على المساهمين، وبعد المناقشة والتداول قررت الهيئة العامة للشركة عدم توزيع الأرباح على المساهمين عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 2025/12/31 وان يتم عوضاً عن ذلك تدوير الأرباح في حسابات الشركة، وذلك في ضوء الظروف الإقليمية الراهنة وبسبب ما تشهده المنطقة من التطورات السياسية التي تؤثر بشكل مباشر على قطاع السياحة، وحرصاً على الحفاظ على السيولة النقدية للشركة وتعزيز مركز الشركة المالي بما يضمن استمرار الشركة لأعمالها ومواجهة التحديات المستقبلية وإعادة النظر في موضوع توزيع الأرباح في المستقبل.
Subject: Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended	الموضوع: ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في
Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2025	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2025-12-31
Subject: Approving the appointment / reappointment of the auditors for the financial year and authorizing the board of directors to determine their fees	الموضوع: الموافقة على تعيين / إعادة تعيين مدققي الحسابات للسنة المالية وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم
Approving the appointment/reappointment of the auditors Talal Abu-Ghazaleh & Co. International for the financial year 31-12-2026. And authorizing the board of directors to determine their fees	الموافقة على تعيين / او إعادة تعيين مدققي حسابات السادة Talal Abu-Ghazaleh & Co. International لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية 2026-12-31 و تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم
Subject: Any other matter stipulated by the Board of Directors in the meeting's agenda (Should be specified)	الموضوع: موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)
Outcomes from the meeting: Rejected	نتائج الاجتماع: رفض
Details of meeting in case agenda has been rejected:	التفاصيل في حال تم رفض أجنده الاجتماع:
لا يوجد	لا يوجد
Subject: Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda	الموضوع: أي أمور أخرى تقترحها الجمعية العامة لإدراجها في جدول الأعمال
Any other matter which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meetings, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting	أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي للهيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا الاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع
An item was raised regarding the gym located within the hotel and operated by Qasr Al-Rashaqa for Sports Centers	تم طرح إدراج بند يتعلق بموضوع النادي الرياضي الموجود في الفندق و المدار من قبل شركة قصر الرشاقة لإدارة المراكز

Management, which is owned by related parties. Qasr Al-Rashaqa is owned by the following individuals: Mr. Mohammed Mazin Khairy Ayass, Ms. Nuha Khalil Ismail Al-Bustani, Ms. Lama Ismet Hussein Sabri, Ms. Oraib Abdulwahab Elias Al-Tarawneh, and Ms. May Mahmoud Mohammad Sammour. It was noted that Al-Rakaez Company has received instructions requiring hotel establishments to comply with the Hotel and Tourism Establishments Regulation No. 50 of 2025, specifically Article 8/B, which stipulates that a facility and its components associated with its classification and grade must be under unified management. Accordingly, Al-Rakaez Investment Company expressed its intention to enter into negotiations with Qasr Al-Rashaqa for Sports Centers Management to purchase the gym's equipment, assets, and goodwill, so that the gym would ultimately become one of the hotel's facilities under its full management. This is aimed at ensuring the Company's compliance with the aforementioned regulations and instructions. The General Assembly approved authorizing the Board of Directors to proceed with the negotiation process with Qasr Al-Rashaqa for Sports Centers Management regarding the purchase of the gym's equipment, assets, and goodwill, and to incorporate the gym as a fully managed facility of the hotel. The Board was also authorized to negotiate the final purchase value, with a cap not exceeding JOD 130,000, in accordance with the details presented by the Board, including all related terms and conditions, and to take all necessary steps to complete the transaction within the timeframe deemed appropriate by the Board

الرياضية- و المملوك من بعض الاطراف ذو العلاقة حيث ان شركة قصر الرشاقة مملوكة من السادة التالية أسماؤهم (السيد محمد مازن خيرى اياس، والسيدة نهى خليل إسماعيل البستاني، والسيدة لى عصمت حسين صبري، والسيدة عريب عبد الوهاب اليأس الطراونة، والسيدة مي محمود محمد سمور)، و حيث قد وردت لدى شركة الركائز تعليمات، تفيد بضرورة التزام المنشآت الفندقية بنظام المنشآت الفندقية والسياحية رقم 50 لسنة 2025، و تحديد المادة 8/ب التي تنص على أن مرافق المنشأة وتوابعها المرتبطة بفترة ودرجة تصنيفها تكون تحت إدارة واحدة، تم طرح توجه الرغبة لدى شركة الركائز للاستثمار لغايات الدخول في مفاوضات مع شركة قصر الرشاقة لإدارة المراكز الرياضية وذلك من خلال شراء معدات وممتلكات وشهرة النادي الرياضي التابع لشركة قصر الرشاقة ليصبح النادي بالنتيجة أحد المرافق التابعة لإدارة الفندق بشكل كامل، وذلك بهدف ضمان امتثال شركة الركائز للاستثمار للتعليمات و الأنظمة المذكورة. وافقت الهيئة العامة على تفويض مجلس الإدارة بالسير في إجراءات التفاوض مع شركة قصر الرشاقة لإدارة المراكز الرياضية بشأن شراء معدات وممتلكات وشهرة النادي الرياضي وضم النادي ليصبح أحد مرافق الفندق والخاضع لإدارته بصورة كاملة، وتفويض مجلس الإدارة بالتفاوض على القيمة النهائية للشراء وبسقف لا يتجاوز 130 الف دينار أردني حسب التفاصيل التي تم طرحها من قبل المجلس في الاجتماع، بما فيها كافة الشروط والتفاصيل حول هذا الخصوص واتخاذ كافة الاجراءات اللازمة لإتمام الصفقة بالكامل ضمن الإجراءات والميعاد الزمني الذي يراه المجلس مناسباً لذلك.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Mohammad Aljarrah

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Mohammad Aljarrah